
După două victorii împotriva contracandidatelor la titlu, Universitatea a suferit două 
înfrângeri dureroase, în deplasările de la Călărași, cu Clinceni, și Sfântu Gheorghe. 
Suntem triști din cauza acestor rezultate și înțelegem și respectăm tristețea voastră, 

a suporterilor. Suntem triști pentru că, fie că suntem în timpul liber ori la serviciu, 
cu toții suntem ceea ce sunteți și voi: suporterii Universității Craiova. Vom trece și 
peste asta împreună, încurajându-ne unii pe ceilalți la greu, nu îndepărtându-ne. 
Bucuriile cele mari vor reveni cu siguranță, pentru că nicio emoție nu este finală.
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VLADIMIR SCRECIU s‑a născut în anul 2000, la Corabia, şi este un produs 
al Universităţii Craiova. A început să joace pentru Ştiinţa în sezonul în care 
împlinea 16 ani, strângând 16 prezenţe şi peste 1000 de minute în sezonul 
2016–2017. Ulterior, cu Gheorghe Mulţescu la cârmă, a urmat cel mai bun 
sezon al lui, 2017–2018, când Screciu a devenit titular de drept, şi‑a arătat 
polivalenţa şi a făcut partide excelente atât ca mijlocaş la închidere cât şi ca 
fundaş central. Acel sezon, probabil cel mai bun din cariera lui, l‑a făcut să 
se transfere la Genk, însă a urmat o perioadă încărcată cu ghinioane pentru 
tânărul oltean, în special accidentări grave venite una după cealaltă. Despre 
cum se simte acum Vlad Screciu, dar şi cum vede trecutul şi viitorul Universităţii 
Craiova, aflaţi din interviul de mai jos.

„Ştim că suporterii sunt foarte 
supăraţi şi e normal să fie aşa. 

Vrem însă să înţeleagă că şi noi 
suntem la fel de trişti şi că mai 

ales în aceste momente grele 
avem nevoie de sprijinul lor“

SCRECIU:



Vlad, te‑ai întors la echipă la începutul acestui sezon, dar nu ai reu-
şit să prinzi foarte multe minute. De ce crezi că s‑a întâmplat asta?

Am avut o perioadă dificilă în special din cauza accidentărilor care s‑au 
ţinut lanţ de mine, încă de la plecarea de la Universitatea în Belgia. Sper 
să scap cât mai curând de aceste ghinioane şi să revin, pentru că cred că 
am arătat la ce nivel pot să joc şi simt că pot să depăşesc acel nivel.

Poţi să ne faci o trecere în revistă a acelor accidentări şi să ne spui 
cum te‑au afectat ele mai exact?

Iniţial am făcut o ruptură musculară destul de gravă, la doar trei săp‑
tămâni de la transferul în Belgia. Antrenamentele erau mult mai intense, 
cred că a fost şi acela un factor important. Apoi, imediat după ce‑mi reve‑
nisem după acea ruptură, am avut o accidentare groaznică – mi‑am rupt 
glezna. Ulterior, după ce glezna mi s‑a refăcut, au mai urmat alte câteva 
probleme musculare, nici nu mai ştiu câte. Lucrez intens însă cu prepa‑
ratorii fizici şi am încredere că voi trece peste toate acestea.



În sezonul 2017‑2018, cu Gheorghe Mulţescu antrenor, ai jucat titu-
lar în majoritatea partidelor şi ai făcut câteva meciuri foarte bune, 
în ciuda faptului că nu erai încă major. Care a fost secretul evoluţiei 
tale bune din acel sezon?

Da, m‑am simţit foarte bine în acel an, mai ales datorită lui nea Gigi, 
care m‑a debutat şi mi‑a arătat constant încredere şi sprijin. Şi datorită 
susţinerii lui, cred, am făcut un sezon într‑adevăr bun, chiar ţin minte 
că suporterii m‑au ales jucătorul sezonului şi am fost foarte bucuros de 
această recunoaştere a lor.

Spune‑ne câteva cuvinte despre perioada petrecută în Belgia. Cum 
erau cluburile la care ai jucat, cu ce amintiri ai plecat din oraşele 
respective?

Dacă exclud accidentările care m‑au ţinut departe de teren, deşi e greu 
să fac asta, a fost o perioadă frumoasă, din punct de vedere uman, ca să 
zic aşa. Au fost nişte momente grozave când am câştigat campionatul 
şi supercupa, iar apoi am ajuns în Champions League şi, chiar dacă eu 
personal nu am jucat, am ajuns să‑mi văd colegii şi prietenii jucând pe 
stadionul lui Liverpool şi pe cel al lui Napoli, în nişte atmosfere incredi‑
bile... Ce să mai, per total au fost nişte amintiri foarte frumoase.

„Condiţiile de pregătirede la Universitatea sunt 
extraordinare, am fost foarte surprins că suntem 
la nivelul lui Genk din acest punct de vedere“
Cum ai regăsit clubul Universitatea Craiova, la doi ani după plecare, 
care au fost diferenţele care ţi‑au sărit în ochi în prezent, faţă de peri-
oada anterioară petrecută aici?

Sincer, am fost surprins foarte plăcut. Condiţiile în primul rând sunt 
incomparabil mai bune decât înainte. Chiar nu mă aşteptam, dar Univer‑
sitatea e la nivelul celor de la Genk din acest punct de vedere şi nu mi se 
pare puţin lucru. Ni se oferă şansa de a deveni cei mai buni jucători care 
putem fi, iar acesta este un mare privilegiu. 

Care e cea mai plăcută amintire pe care o ai de la Universitatea Craiova?
Câştigarea Cupei României în 2018, bineînţeles. Dar aş zice că aceasta 

este cea mai frumoasă amintire doar momentan, sper sincer că vor urma 
şi altele, şi mai frumoase.

Cine sunt cei mai buni trei prieteni pe care ţi i‑ai făcut de la venirea 
la Craiova?



Mă simt foarte bine la Craiova, am foarte mulţi prieteni atât dintre 
colegi cât şi din afara echipei şi chiar nu aş putea să dau doar trei nume, 
pentru că simt că i‑aş nedreptăţi pe ceilalţi.

Care care este atmosfera în vestiar după cele două eşecuri consecu-
tive?

Suntem trişti, vă daţi seama, este dificil să trecem cu vederea faptul că 
am învins rivalele la titlu după care am pierdut în meciuri consecutive cu 
echipele de pe locurile 5 şi 6. Mister ne‑a rugat să strângem rândurile, 
să trecem peste dezamăgire şi să câştigăm cu Botoşani, pentru că avem 
mare nevoie de o victorie care să ne redea încrederea în forţele noastre.

De ce crezi că a fost posibil să învingem CFR şi FCSB, dar nu şi să luăm 
puncte cu Clinceni şi Sepsi?

Dacă ar avea cineva un răspuns, cred că l‑am şti cu toţii deja, dar nu 
cred că poate nimeni să explice. Ştiu doar că este dureros, vreau să‑i 



asigur pe suporteri că simţim la fel ca ei aceste eşecuri. Chiar nu cred că 
are sens acum să căutăm vinovaţi sau să arătăm cu degetul, sincer nici 
nu cred că există aşa ceva, pur şi simplu am avut două zile foarte rele, în 
care nici noi nu am jucat suficient de bine, dar am avut şi mult ghinion.

„Am auzit că la finala Cupei s‑ar putea juca cu spectatori 
în tribune, ar fi extraordinar să ne calificăm şi să ne 
revedem cu fanii chiar la un astfel de meci atât de special“
La ce mai putem spera de la acest campionat?

Ca de obicei, noi luăm fiecare meci în parte şi vom discuta la final, când 
se va trage linia. Eu zic că dacă ne câştigăm toate meciurile până la final 
chiar am putea să avem surprize plăcute în ultima etapă.

Cu cine preferi să joci în finala Cupei României, presupunând că vom 
ajunge acolo, şi de ce?

Aşa cum aţi zis, cel mai important este să ajungem acolo, suntem 
100% concentraţi pentru manşa retur de la Târgu Jiu. În ceea ce priveşte 
posibilul adversar, nu cred că contează dacă va fi Astra sau Dinamo. Ce 
contează mai mult este că am auzit că finala Cupei s‑ar putea juca cu spec‑
tatori în tribune, iar să ne reauzim şi revedem fanii după atâta vreme ar 
fi ceva minunat.

Ce ai făcut în cea mai plăcută zi de care îţi aminteşti şi cu cine?
Nu ştiu ce să zic... Cred că ultima zi plăcută de care îmi amintesc este o 

masă cu băieţii în oraş. E foarte plăcut să ieşim din tensiunea antrenamente‑
lor şi a meciurilor şi să ne putem destinde în sfârşit într‑o atmosferă amicală.

Ce planuri ai pentru sezonul viitor, rămâi să lupţi pentru un loc de 
titular sau crezi că ai avea şanse mai mari să fii titular în altă parte? 

Vreau să rămân, categoric. Aşa cum v‑am spus, mă simt foarte bine aici. 
Eu zic că dacă voi fi sănătos cu siguranţă o să fiu un membru important 
al acestei echipe. Legat de titulari, cred că cine anume joacă contează 
mai puţin, toţi care facem parte din lotul Universităţii dăm tot ce avem 
şi toţi o să avem şansa noastră să demonstrăm ce putem. Sunt sigur că 
inclusiv eu voi juca mai des, mai ales dacă voi reuşi să fiu într‑o formă 
fizică bună.

Un mesaj pentru suporterii care citesc acest interviu.
Ştim că sunteţi supăraţi pe noi şi este perfect normal să fiţi supăraţi. 

Şi noi suntem la fel de supăraţi, însă, şi sincer în aceste momente grele 
avem nevoie mai mult ca oricând de suportul vostru.



Fie ca fotbalul 
şi bucuria lui 
să învingă! 

Cum remarca şi Marinos Ouzounidis, meciurile recente cu Botoşani, 
dar în special ultimul, au avut parcă prea puţin fotbal şi prea multă luptă. 
Admirăm agresivitatea adversarilor, ni se pare în general o calitate pen‑
tru orice echipă şi orice sportiv, pe terenul de joc. Dar am prefera, pe cât 
posibil, ca agresivitatea să se manifeste în cadrul regulilor jocului, dar 
şi în cele ale fair play‑ului, adică să fie manifestată măcar asemănător, 
dacă se poate, în raport cu toate competitoarele.

În ciuda faptului că ne‑am obişnuit ca botoşănenii să‑şi dea viaţa pe teren, 
în meciurile cu noi, Universitatea este neînvinsă în ultimele 8 meciuri directe. 
Ultima victorie a oaspeţilor noştri de azi împotriva Ştiinţei se petrecea în 
noiembrie 2018, când pe banca noastră era încă Devis Mangia, iar pe cea 
a adversarilor Liviu Ciobotariu. De altfel, Marius Croitoru a venit pe banca 



moldovenilor la scurt timp după acel ultim succes al Botoşaniului. Cu Cro‑
itoru pe bancă, Botoşani a fost învinsă de Craiova de 5 ori, iar celelalte trei 
meciuri s‑au terminat egal. Poate de aici şi atitudinea nu tocmai sportivă 
arătată de domnul Croitoru recent, când se întreba retoric  „ce mare echipă 
e Craiova?“. Pe această cale, menţionăm pentru cei care nu ştiu deja că Uni‑
versitatea Craiova este deţinătoare de 4 campionate şi 7 cupe ale României 
şi mai ales că face parte din „careul de aşi“ al celor mai iubite echipe din 
România, alături de Steaua, Dinamo şi Rapid. Noi am zice că suntem, deci, 
pentru standardele autohtone cel puţin, o echipă chiar mare.

Revenind la întâlnirile directe, dacă restrângem discuţia doar la meciu‑
rile pe care Universitatea le‑a jucat pe teren propriu cu Botoşani, deja 
putem fi mult mai optimişti: în  totalul de 10 partide directe jucate acasă, 
Ştiinţa a învins Botoşaniul de 8 ori, a făcut două egaluri şi nu a fost învinsă 
niciodată. 

Pentru a spăla impresia proastă a meciurilor de la Călăraşi şi Sfântu 
Gheorghe, ne dorim o victorie mai mult ca oricând. Pe lângă că ne‑ar face 
să ne regăsim încrederea în forţele noastre, un succes ar însemna şi să 
ne păstrăm speranţele vii, fie ele şi mult reduse şi poate deşarte. Bucu‑
raţi‑vă de fotbal, băieţi! Nu avem îndoieli că puteţi, pentru că v‑am văzut 
de multe ori făcând‑o. 

P.S. Acest text nu reprezintă poziţia oficială a clubului Universitatea 
Craiova, ci doar aceea a câtorva suporteri (nu ştim exact câţi, posibil des‑
tul de mulţi), dintre care unul chiar e autorul scrierii.

PA R T E N E R I  U N I V E R S I TAT E A  C R A I O V A


